

住丽回国礼品中心

卡尔加里: 191-1623 Centre St. NW, Calgary, AB, Canada T2E 2S2 电话: (403)277-0898, 营业时间: 10:00AM-6:00PM, 全年营业 埃德蒙顿: #113, 9700-105Ave, Edmonton, AB, Canada T5H 4J1 电话: (780)988-7788, 营业时间:10:00AM-6:00PM, 周日休息 www.jerrycanada.com



抗衰老之星

♣ 加力牌 特级 葡萄籽

加拿大卫生部认证号: NPN 80016054

抗衰老抗过敏,抗氧化抗自由基 排毒美容养颜,增强精力助睡眠 保护眼睛,提高视力,增强记忆

纯天然特级原料,最尖端技术萃取 高品质粉剂,最容易吸收,活性极高,效果极好!



适应范围:

视力衰弱、白内障、偏头疼、痛风、关节炎、前列腺炎、过敏症、心脑血管问题、老年性记忆力衰退。

加力牌特级葡萄籽 OPC 是一种从葡萄籽中提取出来的纯天然混合提取物,其有效成分为复合性低聚物前花青素(简称 OPC),是迄今为止在植物中发现的最高效的抗氧化剂之一。体内和体外试验表明,葡萄籽 OPC 的抗氧化效果,是维生素 C 和维生素 E 的 20-50 倍。因此,葡萄籽 OPC 是抵抗自由基对人体侵害的强有效的物质。

自由基是一种人体代谢过程中产生的有害的活性离子,具有极强的氧化性,是造成老化及诸多疾病的重要原因之一。据估计,大约 80%~90%的老化性、退化性疾病都与自由基有关。所以,消除有害自由基是保持身体健康和年轻体质的关键。加力牌特级葡萄籽 OPC 的超强抗氧化性,令到它能预防人体 80 多种因有害自由基所引起的健康问题。

人体的青春在很大程度上取决于结构组织的柔韧性,这是身体各部位自然连接网络是否有弹性的保证。加力牌特级葡萄籽 OPC 的抗氧化作用能够保护结构组织不被自由基破坏,从而起到缓解疲劳、延缓衰老的作用。

加力牌特级葡萄籽 OPC 与大多数抗氧化剂不同,它可以穿越血脑屏障(Blood-brain barrier,人体对大脑的一种特殊保护机能,令进入到大脑的营养物质要经过严格的挑选),保护血管和大脑免受随年龄增长而增多的自由基的破坏。

加力牌特级葡萄籽 OPC 是天然的阳光遮盖物,能阻挡紫外线侵害皮肤。同时,还能够修复受伤的胶原蛋白和弹性纤维,收紧皮肤,防止皮肤皱纹的过早出现。长期使用能使皮肤光滑,富有弹性。葡萄籽 OPC 还通过抑制酪氨酸酶活性,清除自由基,减少黑色素沉积和皮炎发生。

加力牌特级葡萄籽 OPC 的抗过敏效果十分明显,会在组织胺释放素被活化即将释放的瞬间活跃起来,阻断活化剂,抑制组织胺的产生,起到抗过敏的作用。较之一般抗过敏物质,加力牌特级葡萄籽 OPC 不会引起瞌睡和智力迟钝。

主要功能:

- 抗氧化,抗自由基,抗衰老,抗过敏,增强免疫力,维护皮肤健康。
- 保护眼睛,提高视力,有助于白内障、偏头疼、痛风、静脉炎、关节炎、前列腺炎等。
- 帮助睡眠,增强精力,提高记忆力,改善老年性记忆力衰退。

用法用量:口服每次3粒,每日1次。



BC Health

Calgary Store: 191-1623 Centre St. NW, Calgary, AB, Canada T2E 2S2 Tel: (403)277-0898, Business Hour: 10:00AM-6:00PM, Open All Year Edmonton Store: #113, 9700-105Ave, Edmonton, AB, Canada T5H 4J1 Tel: (780)988-7788, Business Hour: 10:00AM-6:00PM, Close on Sunday www.jerrycanada.com





👫 Jerry GrapeSeed OPC

Jerry GrapeSeed OPC is a pure natural mixture, which is extracted from grape seeds. Its effective component OPC is a low-molecular polymer. It is presently the most effective known oxidation inhibitor derived from plants. In vivo and in vitro experiments indicate that the grape seed OPC antioxidized effect is 20-50 times that of vitamin C and vitamin E. Therefore, grape seed OPC is a strong effective matter in which the human body can resist free radicals. This product is licensed natural health product by Health Canada. The NPN is 80016054.



The free radical is a harmful active ion produced by human body metabolism. It is a strong oxidizing agent and the principal cause of aging and of many health problems. It is estimated that about 80%~90% of aging and degenerative problem are related to free radicals. Therefore, the elimination of these harmful free radicals maintains functions to good health and a youthful body. The grape seed OPC is an extremely strong anti-oxidant that can prevent about 80 health problems, which are caused by the harmful free radical from afflicting the human body.

Jerry GrapeSeed OPC is different from the majority of oxidation inhibitors, as it passes through the blood brain barrier (The special protective barrier between the body and brain, which only allows certain nutrients to pass through), which protects the blood vessel and cerebrum from free radical destruction, which increases along with aging.

Jerry GrapeSeed OPC is a natural sunlight cover. It can prevent the skin from ultra-violet waves. At the same time, it can rehabilitate wounded collagen and elastic fiber.

In addition, the grape seed OPC has a noticeable anti-allergic effect. Compared with the general anti-allergic matter, Jerry GrapeSeed OPC does not cause sleeping or decreased reaction time.

Principal effects:

- Anti-oxidation, anti-free radical, anti-aging, anti-allergy, enhances immune system and maintains healthy skin.
- Improve vision, benefit for cataracts, migraine, gout, phlebitis, arthritis and prostatitis.
- Help sleep, increase energy, improve memory ability and age-related memory loss.

Ingredients: Each capsule contains 60 mg grape seed extract (OPC content is as high as 95%).

Use suggested: Adults take 3 capsules 1 time per day.

The preceding information is provided for your reference only and is not intended for self-diagnosis or self-treatment of conditions that should be interpreted and managed by a qualified health care provider.

JBC160818